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امنیت »سرمایه« و 
»سرمایه گذار« را در 
دولت تضمین کردیم

الهلال حریف پرسپولیس 
 در مرحله 
یک چهارم نهایی شد

سرمقاله خبر
مماشات با اینچه درگاهی از کجا 

نشات می گیرد؟
حسین محمدی

 همراهی برخی از  مسئولین  ورزش کشور 
رئیس  درگاهی  اینچه  با  اخیر  ماه   چند  طی 
مهر  بسیاری،  نگاه  از  ژیمناستیک  فدراسیون 
قانون در ورزش،  نادیده گرفتن  بر  تاییدی است 
قانونی که صراحتا بر پایان دوره ریاست فدراسیون 

ها پس از ۴ سال فعالیت مهرتایید زده است.  
 بیشتر از دو ماه است که از دوران ریاست 
اینچه درگاهی در فدراسیون ژیمناستیک سپری 
می شود اما او کماکان از ریاست فدراسیون دل 
نمی کند و همچنان به عنوان رییس فدراسیون 
نامه امضا می کند. مسئولین ورزش حتی برای 
تا  هستند  تردید  دچار  نیز  سرپرست  انتخاب 
مقدمات برگزاری انتخابات فدراسیون فراهم شود. 
این در حالی است که باید هدف مسیولین معطوف 
به بازی های آسیایی این رشته ورزشی و آینده آن 
باشد. در تاریخ ورزش ایران سابقه نداشته فردی 
همچنان  ریاست  چهارساله  دوره  اتمام  از  پس 
به نظر  بماند و توجهی  باقی  در مسیولیت خود 

مسئولین ورزش نداشته باشد.
اینچه  ریاست  دوران  که  تیرماه   19  از 
از  اقدامی  گونه  هیچ  رسیده   پایان  به  درگاهی 
جایی  به  جا  جهت  کشور  ورزش  مقامات  سوی 
انجام نگرفته  و اکنون هم شنیده شده که به او 
پیشنهاد داده اند از میان مجمع خود سه نفر را 
به وزارت ورزش معرفی کند تا یک نفر از آنان به 
عنوان سرپرست معرفی شود. تا آنجایی که ما می 
دانیم سابقه نداشته رییس فدراسیونی که دوره اش 
تمام شده برای وزارت ورزش تعیین تکلیف کند. 

  جالب اینکه گفته می شود اینچه درگاهی 
و  رد کرده  را هم  وزارت ورزش  پیشنهاد  همین 
قصد دارد همچنان ریاست خود را در فدراسیون 
ادامه دهد. سئوال این است که آیا تعیین سرپرست 
دیگر فدراسیون ها را هم به روسایشان واگذار می 
کنند و یا تنها برای اینچه درگاهی شرایط فرق می 
کند؟ اگر قرار باشد سجادی در بدو ورود نتواند 
مشکلی را اینچه درگاهی درست کرده را حل کند 
سنگ روی سنگ بند نخواهد شد و چه بسا دیگر 
به  را طی کنند.  نیز همین مسیر  فدراسیون ها 
راستی مماشاتی که در خصوص اینچه درگاهی به 

کار می رود از کجا نشات می گیرد؟
به  ژیمناستیک   انتخابات  ماجرای   چگونه 
فدراسیون جهانی کشیده شد؟ چه کسانی قرار بود 
موضوع را حل و فصل کنند اما کوتاهی کردند،چه 
قضیه  این  این  مسببان  با  است  قرار  برخوردی 

صورت پذیرد؟ 
پیرامون  بسیاری  ابهامات  حال  هر   در 
که  است  مطرح  ژیمناشستیک  فدراسیون 
امیدواریم هر چه زودتر این گره ها باز شود. اینچه 
درگاهی زمانی که موج به کارگیری بانوان به عنوان 
رئیس فدراسیون مطرح بود به ریاست ژیمناستیک 
انتخاب شد اما چون شرایط لازم برای این جایگاه 

را ندالشت عملکرد خوبی نیز از خود نشان نداد.
  اکنون هم که پس چهار سال، فدراسیون 
و  داده  قرار  دشواری  شرایط  در  را  ژیمناستیک 
وزارت ورزش هم نمی تواند انتخابات را برگزار کند 
تا رئیس جدید سر و سامانی به بازار آشفته رشته 
ژیمناستیک بدهد بنابراین به نظر می رسد این 

کشمکش همچنان ادامه پیدا کند. 

کارگر خبر داد:
پیشنهاد قرار گرفتن موزه ها در 
زمره مشاغل سطح یک به ستاد 

کرونا داده شد

میراث  وزارت  موزه ها  مدیرکل 
از  و صنایع دستی  گردشگری  فرهنگی، 
با  گردشگری  و  میراث  وزیر  نامه نگاری 
ستاد ملی کرونا برای قرار گرفتن موزه ها 

در زمره مشاغل سطح یک خبر داد.
گرفتن  سرعت  به  توجه  با 
شهرهای  رنگ  تغییر  و  واکسیناسیون 
شهرهای  بیشتر  نارنجی شدن  و   قرمز 
کرونا،  ویروس  شیوع  لحاظ  به  کشور 
و  موزه ها  )مدیرکل  کارگر  محمدرضا 
فرهنگی،  میراث  وزارت  منقول  اموال 
از  دستی(  صنایع  و  گردشگری 
قرمز  شهرهای  در  ها  موزه  بازگشایی 

خبر داد.
براساس  گفت:  خصوص  این  در  او 
نیز  تایید ستاد ملی کرونا  به  قانونی که 
مشاغل  دوم  سطح  در  موزه ها  رسیده، 
امکان  رو  این  از  می گیرند  قرار  فعال 
رنگ  از  که  در شهرهایی  آنها  بازگشایی 
با  می شوند،  و...  نارنجی  و  خارج  قرمز 
فراهم  بهداشتی  پروتکل های  رعایت 

خواهد بود.
وجود  این  با  کرد:  تصریح  کارگر 
نامه نگاری های  و  ارائه  پیشنهاد جدیدی 
این مهم توسط وزیر میراث و گردشگری 
محوطه  آنکه  بر  مبنی  گرفته  انجام 
و  نیاوران  سعدآباد،  همچون  موزه هایی 
باشند  باز  شرایطی  هر  در  گلستان  کاخ 
و امکان استفاده مردم از این محوطه ها 

فراهم شود.
او ادامه داد: همچنین این پیشنهاد 
مشاغل  زمره  در  موزه ها  که  شده  ارائه 
فعالیت  امکان  و  گیرند  قرار  یک  سطح 
در  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  با  آنها 

هر شرایطی فراهم باشد.
منقول  اموال  و  موزه ها  مدیرکل 
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزارت 
فعالیت  آنکه  به  اشاره  با  دستی  صنایع 
جامعه  فرهنگی  فضای  به  موزه ها 
موزه ها  فضای  شد:  یادآور  بازمی گردد، 
به نوعی است که این امکان وجود دارد 
که با رعایت پروتکل های بهداشتی امکان 
بازدید فراهم شود و قابل استانداردسازی 
خصوص  این  در  لازم  مکاتبات  است. 
انتظار پاسخ ستاد ملی  انجام شده و در 

کرونا هستیم.

وزیر صمت تاکید کرد؛ ساختار صمت اصلاح می شود

ضرورت تفکیک بخش کسب وکار از حاکمیت

ظرف یک ماه و نیم آینده انجام می شود؛

تخلیه ۲ میلیون تن کالای دپو شده در بنادر کشور

لزوم  بر  تأکید  با  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
با  کار  و  کسب  آمیختگی  وزارت،  این  ساختار  اصلاح 
دولتی  سازوکارهای  آفت های  از  یکی  را  حاکمیت 
دانست و از تشکیل ستاد مؤسسات غیر حاکمیتی خبر 

داد.
صنعت،  وزارت  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
معدن و تجارت، سیدرضا فاطمی امین در جلسه تودیع 
از معاونان و مدیران وزارت صنعت،  تعدادی  و معارفه 
معدن و تجارت که همزمان با جلسه شورای معاونان این 
وزارتخانه برگزار شد، با بیان اینکه تمرکز معاونت طرح 
یکپارچه سازی  و  هماهنگی  بر  وزارتخانه  این  برنامه  و 
است و گفت: با اصلاحاتی که در سازوکارها و فرآیندها 
و مأموریت های بخش های مختلف در حال انجام است، 
یکپارچه  و  هماهنگ کننده  نقش  بیشتر  معاونت  این 

سازی خواهد داشت.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به تأکیدات 
این  در  تغییر ساختار  تجارت،  توسعه  بر  رئیس جمهور 
بخش را نیز ضروری دانست و بر داشتن اختیارات کافی 
و  اهداف  تحقق  راستای  در  تجارت  و  توسعه  سازمان 
تاکید  بین المللی  تجارت  به  مربوط  برنامه های  اجرای 

کرد.
اصلاح  و  تغییر  به  ادامه  در  فاطمی امین 
و  کرد  اشاره  داخلی  بازرگانی  حوزه  در  مأموریت ها 
حوزه های  در  بازار  تنظیم  اینکه  به  توجه  با  گفت: 
معاونت  تمرکز  می گردد،  بر  بخش  این  به  تخصصی 
تا  تولید  حلقه  از  و  توزیع  نظام  بر  داخلی  بازرگانی 

مصرف خواهد بود.
در  انجام شده  مطالعاتی  کارهای  یادآوری  با  وی 
حوزه بازرگانی داخلی، از نهایی شدن 1۵ پروژه در این 

حوزه در روزهای آتی خبر داد.

ضرورت تفکیک کسب و کار از حکمرانی
وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخش دیگر این 
از  کار  و  کسب  تفکیک  ضرورت  بر  تاکید  با  جلسه، 
سازوکار  در  آفت  یک  را  دو  این  آمیختگی  حکمرانی، 
دولتی توصیف کرد و افزود: این آمیختگی موجب شده 
بنگاه داری  هم  و  حکمرانی  هم  وزارتخانه ها  برخی  که 
کنند که هم به ضرر بنگاه و هم بخش حاکمیت است.

انباشته  زیان  فاطمی امین،  توضیحات  اساس  بر 
بزرگ  سازی  خودرو  دو  در  تومانی  میلیارد  هزار   ۸۰
راستا  همین  در  و  است  آمیختگی  این  نتیجه  کشور 
حاکمیتی  غیر  مؤسسات  و  شرکت ها  راهبردی  ستاد 
تجارت  و  معدن  وزیر صنعت،  ویژه  دستیار  ریاست  به 
تشکیل خواهد شد و امور مربوط به مأموریت حاکمیتی 
قرار  ستاد  این  مجموعه  زیر  در  مذکور  شرکت های 

خواهد گرفت.
وی در پایان با تاکید بر ظرفیت بالای وزارت صمت 
از تعامل و همدلی بین بخش ها و وزارتخانه های مختلف 
کشور خبر داد و ضمن تشکر از زحمات همه معاونین و 
مدیران پیشین وزارتخانه، چرخش مدیریتی را گامی در 

جهت ایجاد نوآوری در حوزه مدیریت دانست.
گفتنی است در این جلسه فاطمی امین در احکام 
جداگانه ای سید مهدی نیازی را به عنوان »معاون طرح 
و برنامه«، علیرضا پیمان پاک را به عنوان »معاون وزیر 
نبوی  علی  ایران«،  تجارت  و  توسعه  سازمان  رئیس  و 
راهبری  ستاد  رئیس  و  وزیر  ویژه  »دستیار  عنوان  به 
پوشش  تحت  حاکمیتی  غیر  مؤسسات  و  شرکت ها 
به  بیگ زاده  تجارت«، صدیف  و  معدن  وزارت صنعت، 
یونس  و  داخلی«  بازرگانی  معاونت  »سرپرست  عنوان 

و  اقتصادی  امور  دفتر  »مدیرکل  عنوان  به  سلمانی 
سیاست های تجاری« معرفی کرد.

سید مهدی نیازی از مدیران باسابقه وزارت صنعت، 
معدن و تجارت است که پیش از این در مناصب مختلف 
خارجی  تجارت  و  برنامه ریزی، صنعت  مدیریتی حوزه 
فعالیت داشته است؛ معاون دفتر ماشین سازی و نیرو 
محرکه، مدیرکل دفتر آمار و فرآوری داده ها، مدیرکل 
دفتر مقررات صادرات و واردات، دستیار ارشد معاونت 
امور صنایع و دبیر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید از 

جمله سوابق معاون طرح و برنامه وزارت صمت است.
و  بین الملل  مشاور  سابقه  نیز  پیمان پاک  علیرضا 
شرکت  مدیرعامل  رضوی،  اقتصادی  سازمان  بازرگانی 
عامل  هیئت  دبیر  رضوی،  تأمین  زنجیره  مدیریت 
راهبر تجارت آستان قدس و مدیریت نفت و گاز مرکز 
همکاری های فناوری ریاست جمهوری در دولت دهم 
تأمین  حوزه  در  رضوی  اقتصادی  سازمان  نماینده  و 

کالاهای اساسی را در کارنامه خود دارد.
همچون  سوابقی  کنار  در  نبوی  علی  همچنین 
دبیر  ملی،  توسعه  صندوق  اعتباری  و  بانکی  مدیر 
مدیر  صندوق،  این  سرمایه گذاری  و  اعتباری  کمیته 
اطلاعات  فناوری  سرپرست  و  داخلی  سرمایه گذاری 
صندوق توسعه ملی، در دولت دهم مدیر برنامه انرژی 
مالی  کارگروه  دبیر  و  معادن«  و  صنایع  تحول  »ستاد 

وزارت صمت بوده است.
در بخش دیگر این جلسه از زحمات سعید زرندی 
)رئیس  زادبوم  حمید  برنامه(،  و  طرح  پیشین  )معاون 
پیشین سازمان توسعه و تجارت ایران(، عباس قبادی 
تشکینی  احمد  و  داخلی(  بازرگانی  پیشین  )معاون 
سیاست های  و  اقتصادی  امور  دفتر  سابق  )مدیرکل 

تجاری( قدردانی شد.

معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه هم اکنون ۲ میلیون تن 
کالای دپوشده در بنادر کشور وجود دارد از تخلیه کالاهای اساسی تا یک 

ماه و نیم آینده خبر داد.
به گزارش امتیاز و به نقل از وزارت راه و شهرسازی، داریوش امانی 
آخرین  در خصوص  کشور  جاده ای  و حمل ونقل  راهداری  سازمان  رییس 

وضعیت ترخیص کالا از بنادر توضیحاتی را ارائه کرد.
معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه هم اکنون 11 میلیون و 
99۴ هزار تن کالای اساسی از بنادر کشور حمل شده است، گفت: اولویت 
نخست حمل کالا از بندر امام خمینی بوده که بعد از مصوبه شورای عالی 
ترابری که مقرر شد سازمان راهداری روزانه ۲۵۰۰ ناوگان به بندر امام )ره( 
نفرستد که هم اکنون حدود ۲۷۰۰ دستگاه کامیون به بندر امام تردد دارد.
امانی با اعلام این مطلب که روزانه ۴ هزار دستگاه از کل بنادر کشور 
انبار  کم  ظرفیت  به  توجه  با  چابهار  بندر  در  افزود:  است،  تردد  حال  در 
کالاهای اساسی در محوطه بعضی از کالاها دپو شده است که مقرر شده 
تا طی هفته جاری با ۶ استانی که کالاهای اساسی آنها از این بندر حمل 
می شود نشستی برگزار کنیم و نسبت به اعزام ناوگان جاده ای کمکی به 
تن  هزار  سریع تر 1۰9  هرچه  تا  بدهیم  انجام  مناسبی  اقدام  چابهار  بندر 

کالای دپو شده از بندر شهید بهشتی چابهار تخلیه شود.
مدیرعامل سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای ادامه داد: هم اکنون 

روند خروجی نسبت به ورودی از بنادر رشد قابل توجهی داشته است. بندر 
شهید بهشتی چابهار از ابتدای سال نزدیک به ۲ میلیون تن جابه جایی کالا 
داشته است که ۷۰۳ هزار تن کالای اساسی گندم بوده و مابقی کالاهای 
و  است  انجام  در حال  که  کارهایی  با  امیدوار هستیم  است.  بوده  متفرقه 
نظر  در  روغن  و  لاستیک  موضوعات  در  رانندگان  برای  که  مشوق هایی 

گرفته ایم این روند روز به روز افزایش داشته باشد.
و  بنادر کشور  از  دپوشده  کالاهای  از  آماری  ارایه  در خصوص  امانی 
راه های انتقال آنهاتوسط ناوگان حمل و نقل جاده ای اعلام کرد: هم اکنون 
بنادر کاهش چشمگیری  رانندگان در  با نشست هایی که داشتیم معطلی 
)ره(  امام  بندر  و  رجایی  شهید  بندر  در  انبارش  در خصوص  است.  یافته 
وضیعت مناسب است اما در بندر چابهار با توجه به اینکه بندر تازه تاسیس 
هزارتنی،   1۰۰ سیلوی  موضوع  است.  شده  آغاز  خوبی  اقدامات  است 
اقدامات  این  می شود  سرمایه گذاری  بخش خصوصی  توسط  که  انبارهایی 
کمک می کند تا در سال های آتی در بخش جابه جایی کالاهای اساسی از 

بندر چابهار مشکلی نداشته باشیم.
وی اعلام کرد: هم اکنون میزان کالایی که در بنادر دپو شده نزدیک به 
۲ میلیون تن است که ۴/1 آن مربوط به بندر امام )ره( و مابقی برای سایر 
بنادر است. سازمان راهداری تعهد کرده است تا ظرف یک ماه و نیم آینده 

این ۲ میلیون تن کالا حمل شود.

وی افزود: روزانه تقریباً 9۲ هزار تن کالا حمل می شود.مقرر است تا 
این رقم به روزانه 1۰۰ هزار تن برسد. هم اکنون نزدیک به ۴ هزار کامیون 
امیرآباد،  )ره(، شهیدرجایی، چابهار،  امام  بنادر  از  را  اساسی  روزانه کالای 
نوشهر، فریدون کنار، و بندر انزلی حمل می کنند که در تلاش هستیم تا 
ناوگان جاده ای را از ۴ هزار کامیون به ۵ هزار کامیون در روز برای حمل 

کالاهای اساسی ارتقا بدهیم.
امانی تصریح کرد: با توجه به سخنان مقام معظم رهبری در موضوع 
تعامل با کشورها و تاکید ریاست جمهوری مبنی بر جهش صادرات کالاهای 
ساماندهی  دنبال می کند  راهداری  سازمان  که  مباحثی  از  بکی  غیرنفتی، 
پایانه های مرزی است که 9۵ درصد در این خصوص رشد داشتیم که نوید 

دهنده اقداماتی است که در پایانه ها انجام شده است.
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روزنامه صبح ایران

دانش آموزان ۲ هفته دیگر واکسینه می شوند
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی: 

راستای  در  که  اقداماتی  جزئیات  تهران  استاندار 
استان  در  شنبه  سه  روز  از  واکسیناسیون  روند  تسریع 
بند  محسنی  کرد.انوشیروان  تشریح  را  شد  خواهد  آغاز 
پی در پایان جلسه ستاد استانی مقابله با کرونا که دیروز 
)جمعه( به صورت فوق العاده برگزار شد با اشاره به سرعت 
این  اخیر  هفته  دو  ظرف  گفت:  تهران  در  واکسیناسیون 
علوم  های  دانشگاه  و  تهران  استانداری  سوی  از  آمادگی 
پزشکی استان تهران اعلام شد که می توانیم تمهیداتی را 
اتخاذ کنیم که میزان واکسیناسیون و مراکز  تجمیعی را 

افزایش دهیم..../ صفحه 2

فرمانده ستاد مقابله با کرونای استان تهران برنامه 1۰ 
روزه واکسیناسیون افراد بالای 1۸ سال را تشریح کرد.

علیرضا زالی فرمانده ستاد مقابله با کرونا در استان تهران در 
جلسه فوق العاده ستاد مدیریت و مقابله با ویروس کرونای استان 
تهران که امروز جمعه با حضور استاندار برگزار شد، گفت: برای 
اینکه بتوانیم تمام افراد بالای 1۸ سال را پوشش واکسیناسیون 
قرار دهیم طبیعتا امکانات لازم برای آن برای ما فراهم نیست و 
این جلسه امروز برگزار شد تا برنامه ریزی های لازم برای این کار 
انجام شود و اگر این امکانات فراهم شود می توانیم ظرف ده روز 

واکسیناسیون در استان را به اتمام برسانیم...../ صفحه 2

برنامه ۱۰ روزه واکسیناسیون 
افراد بالای ۱۸ سال

تسریع روند واکسیناسیون 
۳۵ میلیون ایرانی فاقد درآمد ثابت هستنداز روز سه شنبه

میرزایی: افزایش یارانه نقدی تورم زاست؛
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استاندار تهران خبرداد:

فرمانده ستاد مقابله با کرونای استان تهران تشریح کرد:

۲

۲


